

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: AL-TAJAMOUAT FOR TOURISTIC

PROJECTS CO PLC

Date: 22-09-2025 09:53:35 AM

Subject: Response related to material information in

media

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات للمشاريع السياحية التاريخ: 22-09-2025 35:35 AM موضوع: الرد على المعلومة الجوهرية المنشورة في وسائل الاعلام

Transcript of the report:

نص التقرير:

In compliance with the Disclosure Instructions, and with reference to the press release circulated on social media platforms, Al-Tajamouat for Touristic Projects Company would like to inform you of the following: On 26/12/2024, the Company disclosed that (THE PHONEIX REAL STATE MANAGEMENT COMPANY) acquired a majority stake of 50.096% of the shares of (Al-Tajamouat for Touristic Projects Company), thereby becoming the main shareholder. It should be noted that (THE PHONEIX REAL STATE MANAGEMENT COMPANY) is the owner of the Sweifieh Village Project.

At present, the Company is in the process of implementing a comprehensive development plan for Taj Mall, by leveraging the extensive expertise of the Sweifieh Village management team, with the aim of delivering a full transformation of the mall. The goal is to establish Taj Mall as a fully integrated shopping and entertainment destination, aligned with the latest international trends in the retail and leisure sector, and designed to meet the evolving needs of the market.

السادة هيئة الاوراق المالية عملا بتعليمات الافصاح وبالاشارة الى الخبر الصحفي المتداول على مواقع التواصل الاجتماعي فقد قامت الشركة بتاريخ 2024/12/26 بالافصاح عن تملك (شركة العنقاء المغرب لادارة العقارات) نسبة الاغلبية بما نسبته 50.096 % من اسهم شركة التجمعات للمشاريع السياحية ، حيث ان (شركة العنقاء المغرب لادارة العقارات) هي الشركة المالكة لمشروع قرية الصويفية . وحاليا فإن الشركة في طور تنفيذ خطة تطوير شاملة لمشروع "تاج مول" من خلال دمج الخبرات الواسعة لادارة قرية الصويفية لاحداث من خلال دمج الخبرات الواسعة لادارة قرية الصويفية لاحداث والترفيه بما يتماشى مع التوجيهات الحديثة واحتياجات السوق وادخال مفاهيم عصرية تتماشى مع احدث التجارب العالمية في قطاع مراكز التسوق والترفيه لترسيخ مكانة "تاج مول" كمعلم اقتصادي وسياحي بارز في المملكة .

Date of occurrence of material event: 21-09-2025

تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 21-09-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Fadi Khalifeh

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadi Khalifeh